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Zitting van 19.03.19

#Onderwerp : Interpellatie van Dhr Jos Bertrand betreffende de stand van zaken BBP Aartshertogen -
Giervalken en project Aartshertogen Noord.#

Openbare zitting

Afgelopen jaar hebben we beslist om een Bijzonder Bestemming Plan te laten opstellen voor een deel van de
zone Aartshertogen- Giervalken. Tegelijkertijd zou men het project van 40 woningen ontwikkelen op het
terrein aan de kant van de Aartshertogensquare en de Brabantse Prinsenlaan.
 
Ik zou graag eens een stand van zaken willen hebben over dit dossier.
 
In een antwoord op een schriftelijke vraag die ik in oktober aan het college stelde, kreeg ik als antwoord dat
et met betrekking tot de opstelling van het BBP het college nog zou besluiten of het gesprekken met de
gewestelijke instantie zou aangaan. Mag ik weten hoever dit staat? Zijn er besprekingen gevoerd met het
gewest? Zo ja, met welke instanties? En, wat zijn de resultaten?
 
Hoe zit het nu met de werking en de samenstelling van het begeleidingscomité? Zijn er al vergaderingen
geweest?  In uw antwoord op mijn vraag ivm de mogelijke samenstelling, verwijst u naar het voorbereidend
verslag dat echter ook stelt dat er andere vertegenwoordigers in kunnen opgenomen worden als dit nodig en
nuttig zou blijken. Ik zou willen weten of er andere dan institutionele partners zullen betrokken worden bij de
begeleidende werkzaamheden, ik denk aan de partners betrokken in de studie SAULE en de betrokkenen op
het terrein.
 
Op de gemeenteraad van 17/12 heeft u aangegeven dat u op 21/12 een beslissing zoudt nemen i.v.m. de
aanstelling van een bureau om de studie uit te voeren en te begeleiden. Daarover is blijkbaar nog geen
beslissing genomen en er zou een nieuwe aanbesteding worden gedaan. Hoe zit het daarmee?
 
Wat is de stand van zaken m.b.t. het project van de bouw van 40 woningen, inclusief twee
samenwoonprojecten? Wij vernemen dat de Brusselse Huisvestingsmaatschappij onlangs een openbare
aanbesteding gelanceerd heeft bij 5 architecten i.v.m. de bouw van de 40 voorziene woningen. Wat is de
stand van zaken? Is er een timing?
 
Het college geeft aan van participatie een prioriteit te maken van zijn beleid. Op welke wijze zullen de
betrokken verenigingen en buurtbewoners bij de opmaak van het BBP en bij de opstelling en uitvoering van
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de projecten, betrokken worden?
 
Is er - zoals dit voor andere grote projecten in de gemeente - voor het project van de 40 woningen, een
bijkomende consultatieprocedure voorzien? Hoe gaat dit verlopen?
Is het mogelijk om een timing te krijgen voor de uitvoering van de projecten?

De Raad neemt kennis.
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